

### Dear Customer,

Your information privacy is important to The National Commercial Bank. Hence, it is our duty to protect the information privacy of our customers.

- We will safeguard, according to strict standards of security and confidentiality, any information, which our customers share with us.
- We will limit the collection and use of customer information to the minimum we require to deliver superior service to our customers, which includes advising our customers about our products, services and other opportunities, and to administer our business.

### Positioning and Location Data Policy:

All location-based services establish location through the use of satellite, mobile or other network. These technologies may involve exchanging your location data with The National commercial bank system that used by The National commercial bank to use our location based services and features for example: to locate our nearest branches or to receive our location based camping. Your location data will not be used to identify your entity without your approval.

You agree and accept all of the above.

### عميلنا العزيز،

إن خصوصية معلوماتكم مسألة مهمة بالنسبة للبنك الأهلي التجاري، ولذا نحن ملتزمون تجاه عملائنا بضمان خصوصية معلوماتهم. وبالتالي:

- نحمي أية معلومات يزودنا بها عملاؤنا وفقا لأدق معايير السلامة والسرية.
- نحصر حجم المعلومات واستخدامها على أدنى حد نحتاجه لتقديم خدمات رفيعة المستوى لعملائنا بما في ذلك اطلاعهم على منتجاتنا وخدماتنا والفرص الأخرى المتاحة لهم، وكذلك لإدارة عملنا.

### سياسة تحديد الموقع وبيانات الموقع:

إن الخدمات التي تعتمد على تحديد الموقع من خلال استخدام طرق تحديد المواقع القائمة على الأقمار الصناعية أو أجهزة الاتصالات المتنقلة أو أي شبكة أخرى. تكون مرتبطة بأنظمة تحديد المواقع التي يعتمد عليها البنك عند استخدامك لخدماتنا ومزاياها المبنية على تحديد المواقع، مثل البحث عن الفروع وأجهزة الصراف الآلي أو إعلاناتنا حسب المواقع علماً بأن جميع هذه المعلومات لا تستخدم للتعريف بشخصيتك دون موافقتك

أنك موافق على كل ما سبق.